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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BELVEDER  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/12-15/1 
URBROJ:  2170/01-09-10-12-2 
Rijeka,  25. 01.  2012 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 17. SJEDNICE VMO BELVEDER 
 

17. sjednica VMO Belveder održana je u ponedjeljak 25. 01. 2012. početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Belveder, Volčićev trg br2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Irena Vukosavljević, predsjednik VMO 
- Nazif Krupić, član VMO 
- Dragan Basta,član VMO  
- Tea Malik, član 
- Boris Stojanov, član 
- Ivana Prpić, tajnik MO 
 
Ostali nazočni: 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 16. sjednice VMO Belvedera 

� Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
-  

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje izvještaja o radu  VMO za 2011. godinu 
2. Godišnji izvještaj o komunalnom neredu i oštećenjima za 2011. godina 
3. Razno – zahtjevi grañana 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
Ad.1 

Predsjednica Mjesnog odbora pročitala je izvještaj o radu VMO za 2011. godinu. Nakon 
rasprave izvještaj jednoglasno usvojen( izvještaj nalazi se u prilogu zapisnika) 
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Ad.2 
Predsjednica izvijestila članove VMO o svim provedenim aktivnostima vezano za prijavu 
komunalnog nereda  i oštećenja te poduzetim radnjama za sanaciju, te izrazila zadovoljstvo 
komunikacije sa ostalim nadležnim odjelima. Svje prijave su riješene u prihvatljivim rokovima. 

 
 
 

Vijeće  daje pozitivno mišljenje za kasniji završetak radnog vremena  te takoñer u slučaju 
primjedbi grañana, zadržava pravo promjene mišljenja  
 
 
Ad 3. 
 
Predsjednica je upoznala Vijeće sa pristiglim dopisom (mail) grañanke iz Ulice Ruñera Boškovića a 
vezano za regulaciju parkiranja u navedenoj ulici i mogućnost uvoñenja naplate parkinga 
Navedeni dopis upućen je i Rijekaprometu od kojih je dobiven odgovor da se traži naše mišljenje. 
U navedenoj ulici nisu ucrtana parkirna mjesta što onemogućava grañane da prijave prometnom 
redarstvu parkiranje van označenih mjesta. 
Vijeće u raspravi jednoglasno donijelo je zaključak da se od Rijekaprometa zatraži 
ucrtavanje parkiranih mjesta kako bi se moglo utvrditi njihov potencijalni broj  i svrhovitost  
uvoñenja naplate. 
 
Predsjednica je dala informaciju vezano za devastaciju dječjeg igrališta u Omladinskoj 5A,gdje je 
23. 12.2011 godine započeta montaža sprava za igru(ljuljačka i tobogan). Isto veče sprave su 
oštećene te smo dobili informaciju od OGU za komunalni sustav da je izvoñač pokrenuo postupak 
naknade štete i da će se igralište uskoro  završiti. 
 
 
  
Sjednica je završila u  18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Irena Vukosavljević 
 
 
 

 

 
 
 
 

         
                                                  


